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Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Breda 
Postbus 90156 
4800 RH Breda 
  
Betreft: Art. 40 vragen: Geen megastallen in Breda / Geitenhouderij Gilzeweg 15 
 
Geacht college, 
 
Afgelopen week bereikte ons het bericht dat de dorpsraad Bavel zeer bezorgd is over de 
voorgenomen komst van een mega geitenhouderij aan de Gilzeweg 15 in Bavel. De nieuwe 
eigenaar wil aldaar tenminste 2672 geiten gaan houden. Naar aanleiding van de recente 
publicatie van het besluit dat er geen Milieu Effect Rapportage (MER) nodig is in het kader van 
de aanvraag omgevingsvergunning heeft de dorpsraad haar bezorgdheid uitgesproken. 
Uit onderzoek van onder andere het RIVM blijkt dat er een verband bestaat tussen de grootte 
van de geitenhouderij en de kans op uitbraak van Q-koorts en dat het risico van Q-koorts 
besmetting in de omgeving groot is. 
 
Al eerder hebben we gelezen dat de commissaris van de koning in Brabant erop heeft 
aangedrongen om terughoudend te zijn met het verlenen van vergunningen voor pluimvee en 
varkenshouderijen met name vanwege de gezondheidsrisico’s. 
http://www.ad.nl/eindhoven/gemeenten-moeten-terughoudend-zijn-bij-vergunningen-
pluimvee-en-varkenshouderijen~a5006757/  
 
Onlangs heeft in Bladel een wethouder haar taken neergelegd 
(https://www.bladel.nl/actueel/nieuws_253/item/joan-veldhuizen-dient-ontslag-
in_52915.html) vanwege de komst van megastallen en de gezondheidsrisico’s die intensieve 
veehouderij en megastallen met zich meebrengen. Als wethouder, bestuurlijk 
verantwoordelijk voor gezondheid, wilde zij hiervoor geen verantwoordelijkheid nemen.  
 
Vorig jaar heeft de gemeente Breda een zogenaamde Health deal ondertekend, waarbij Breda 
samen met provincie, GGD’s en andere gemeentes de gezondheid centraal zet bij 
gebiedsontwikkelingen. https://www.landstaddebaronie.nl/brabantse-health-deal/  
 
GroenLinks Breda wil geen megastallen op Bredaas grondgebied. GroenLinks Breda wil juist 
dat de veestapel wordt verkleind. Hierdoor verdwijnt het mestoverschot en daarmee de 
aanslag op de lucht-, water- en bodemkwaliteit. In het verlengde hiervan neemt het risico 
voor de volksgezondheid af.  
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GroenLinks Breda heeft daarom de volgende vragen: 
 

1. Deelt u de mening van GroenLinks dat we geen intensieve veehouderij op Bredaas 

grondgebied moeten toestaan? 

2. Welke stappen gaat u nemen om te voorkomen dat het mogelijk wordt om grote 

aantallen geiten te houden aan de Gilzeweg 15? 

3. Wat doet het college met het voorzorgsprincipe in het kader van de Wet Publieke 

Gezondheidszorg? 

4. Hoe beoordeelt de gemeente de adviezen die de GGD heeft gegeven, met name het 

advies van de GGD dat er een minimale afstand zou moeten gelden tussen intensieve 

veehouderij en burgerwoningen? 

5. Hoe ziet u de huisvesting van een megastal op Bredaas grondgebied in het kader van 

de eerder gesloten Health Deal en de toekomstige omgevingswet? 

6. Welke stappen gaat u, op korte termijn, nemen om de onrust in de omgeving weg te 

nemen? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Merijn Scheifes 
Raadslid GroenLinks Breda 


